



EUUS TOURS

Travel Asia

当地酒店
Local Hotel
4★

6 4 日本九州 新体验

福冈 / 日田 / 阿苏 / 别府 / 长崎 / 武雄

第一天

吉隆坡 / 福冈

(机上用餐)

集合于吉隆坡国际机场，乘搭国际航班飞往日本九州-福冈。

第二天

福冈 / 日田 / 阿苏 / 别府 (午晚)

抵达后，前往**太宰府天满宫**，是位于日本福岡縣太宰府市的神社。天满宫供奉的菅原道真公，在日本誉为「学问之神」与「书法之神」，已有1100年的历史，并被指定为日本国家级文化遗产。接着，前往**豆田町商业街**，拥有九州小京都之称，古早日本江戸时期的建筑现在也相当完整地保留在豆田町怀旧街道之中。古厝街道上並排著拥有海鼠壁(まこ壁)的商店，每家各具特色，古色古香的怀旧街道，非常适合漫步游览。并且能让您尝试当地品酒体验。毕后，将前往**大观峰**，是阿苏山脉(Aso)的最高峰。从海拔936米的高度，可以看见阿苏谷的火山口，阿苏五岳及九重连山。然后，前往游览**原尻瀑布**，为日本百景之一。高20米，宽120米，以在宁静温和的田园中突现的自然景观而出名。被称为「东洋的尼亚加拉」。

酒店：别府龜之井温泉酒店或同級(当地4星级酒店)

第三天

别府 / 长崎

(早午晚)

早餐后，前往参观**别府海地狱**【含门票】。它是其中最大的一个，在1200年前，由鹤见山爆发时形成。因属硫酸铁质，池水呈现出清澈的湛蓝色泽，给人望之有海的感觉，温度可高达98°C。毕后，前往由布院**汤之坪街道**，街道上充满艺术的气息。路上有很多各具特色的商品店、小吃店等。接着，游览**九重梦大吊桥**【含门票】。九重梦大吊桥全长390米，高173米，专用步行桥是日本国第一。走在吊桥上，日本百大瀑布之一的壮观景色一览无遗。然后，前往**鸟栖奥特莱斯购物**。位于佐贺县鸟栖市的奥特莱斯购物城，鸟栖精品奥特莱斯购物城。店铺数飙升至150家以上，成为九州地区首屈一指的奥特莱斯。随后，将前往**长崎展望台**将其夜景尽收眼底，欣赏长崎市的灯火辉煌，美妙绝伦的夜景。

酒店：長崎日升館或同級(当地4星级酒店)

第四天

长崎 / 武雄 / 福冈

(早午晚)

早餐后，将前往**哥拉巴园**【含门票】。这充满异国风情的旧式庭园，庭园内繁花似锦，群芳争艳。哥拉巴园是位于日本长崎县长崎市南山手町地区的一个旅游景点。接着，游览**大浦天主堂**【含门票】，是日本现存的最古老的天主教建筑物，也是日本唯一具有西洋风格的国寶，正式名称为(日本二十六聖殉教者天主堂)。游毕后，将驱车前往**平和公园纪念馆**【含门票】，于当年原子弹爆炸中心以北的山丘上修建的、为了祈祷世界和平的纪念公园。园内有和平祈念雕像、和平纪念馆等。然后，前往**御船山乐园**【含门票】，位于武雄市，毗邻远近闻名的武雄温泉乡，整座御船山因为形似唐朝时期的海船，故而命名为“御船山”，也因此位于山脚西侧地带的巨大自然公园也就成为了如今的“御船山乐园”。然后，将游览日本最高的海滨塔“**福冈塔**”【含门票】。福冈塔高234米，由8000多片半反射镜覆盖着地塔身，不论白天或夜晚都散发着光亮，映出福冈的街景。接着，将前往附近的**海滨百道**，曾是1989年召开的“亚洲太平洋博览会”的会址，经过不断的建设，现在已成为崭新的水边都市。

酒店：福冈西铁INN或同級(当地4星级酒店)

第五天

福冈

(早)

今天将自由活动。

酒店：福冈西铁INN或同級(当地4星级酒店)

第六天

福冈 / 吉隆坡

(早/机上用餐)

早餐后，送往机场乘搭客机飞返美丽的家园。结束一段难忘又愉快的旅程。

- 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代
If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative
- 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。
The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.

- 在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市。
During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned.



特点美食 Meal Highlights:

- 生鱼片定食 Sashimi Set Meals
- 温泉料理 Onsen Cuisines
- 鸡肉陶板烧 Teriyaki Chicken Set Meal
- 烤肉任意食 BBQ Buffet
- 海鲜蒸定食 Steam Seafood Set Meals
- 天妇罗定食 Tempura Set Meals
- 一蘭拉面定食 Ichiran Ramen Set meals



行程特色 Highlights:

- 日本国家级文化遗产 - 太宰府天满宫
Japan National Heritage - **Dazaifu Tenman-gū**
- 日本国第一桥 - 九重梦大吊桥 [含门票]
Tallest bridge in Japan - **Kokonoe Suspension Bridge (entrance included)**
- 是日本现存的最古老的天主教建筑物 - 大浦天主堂 [含门票]
Oldest Church in Japan - **Oura Church (entrance included)**
- 住宿于温泉酒店, 泡天然温泉、真实体验
Stay hot spring hotel, experience natural hot springs, the real-life experience

6 4 Days Nights JAPAN KYUSHU EXPERIENCE

FUKUOKA / HITA / ASO / BEPPU / NAGASAKI / TAKEO

DAY 1 KUALA LUMPUR / FUKUOKA (MOB)

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for flight to Fukuoka, Japan.

DAY 2 FUKUOKA / HITA / ASO / BEPPU (LD)

Upon arrival, our first destination will visit to **Dazaifu Tenman-gū**. It is sacred to the memory of Michizane Sugawara, also known as "the god of learning". Then, proceed to **Mamedamachi Shopping Street**, a traditional shopping center of authentic ancestral buildings and crafts. Observe distinct wooden architecture and banners floating in the breeze. After that, proceed to **Mountain Daikanbo**, which is the highest peak of Aso mountain chain. From its altitude of 936m, the prime viewpoint of Aso, dramatic 360-degree views reveal the panoramic expanse of the whole caldera and the rolling grasslands behind. Then visit **Harajiri Waterfall**. Boasting a width of 120m at a height of 20m, this is a rare fall said to have suddenly been formed due to a large volcanic flow caused by the eruption of Mount Aso.

Hotel: Beppu Kamenoi Hot Spring Hotel or similar (Local 4stars Hotel)

DAY 3 BEPPU / NAGASAKI (BLD)

After breakfast, visit to **Beppu Umi Jigoku (entrance included)**, one of the more beautiful hells, the "sea hell" features a pond of boiling, blue water. Then, proceed to **Yufuin Yunotsubo Street**, it filled with a variety of shops which sell Yufuin & Oita specialty products, food, souvenirs and so on. After that, proceed to **Kokonoe Suspension Bridge (entrance included)**, the tallest suspension bridge in Japan. This architectural feat is the highest pedestrian-only suspension bridge in Japan, standing 173 meters tall from the surface of the water, and spanning 390 meters. Upon finished, continue visit to **Tosu Premium Outlet** which is a large-scale outlet mall which opened in spring 2004. It was designed in the Spanish colonial style which is common in the American west coast city of Santa Barbara. Next, proceed to **Nagasaki Night View**, Nagasaki's night view is stunning. Homes and city lights populate the slopes, their lights mingling with the twinkling stars in the sky.

Hotel: Nagasaki Nisshokan or similar (Local 4stars Hotel)

DAY 4 NAGASAKI / TAKEO / FUKUOKA (BLD)

After breakfast, visit to **Glover Garden (entrance included)**. It is located on the hill where Western merchants settled down after the end of Japan's era of seclusion in the second half of the 19th century. The main attraction of the garden is the Former Glover House, the oldest Western-style wooden building in Japan. Upon finished, proceed to visit **Oura Church (entrance included)**. It first constructed in 1863 and it is considered the oldest standing Christian church in Japan. After that proceed to **Nagasaki Peace Memorial Park (entrance included)**. It built to commemorate the atomic bombing of Nagasaki City on 9th August 1945. Next visit to **Mifuneyama Rakuen Gardens (entrance included)**. Mt. Mifuneyama quite often called Mt. Karafune, which translates as Chinese ship, as it is said to resemble one. At the foot of this mountain is the spread out Mifuneyama Rakuen Garden, which was originally established by the 28th feudal lord of the Takeo Domain, Shigeyoshi Nabeshima, as a holiday home. Then will proceed to **Fukuoka Tower (entrance included)**. It with the high 234 meters, it is the highest seaside tower in Japan. Fukuoka Tower has a triangular cross-section which is covered with 8000 half-mirrors. It has been given the nickname "Mirror Sail". Then will proceed to **Seaside Momochi**, which is Fukuoka's modern waterfront located on reclaimed land along Hakata Bay. The area was originally developed as the site of the 1989 Asia Pacific Expo and was designed with attractive, modern features such as wide, tree lined streets, futuristic buildings, public parks and no phone or electricity lines above ground.

Hotel: Nishitetsu Inn Fukuoka or similar (Local 4stars Hotel)

DAY 5 FUKUOKA (B)

Today free at your own.

Hotel: Nishitetsu Inn Fukuoka or similar (Local 4stars Hotel)

DAY 6 FUKUOKA / KUALA LUMPUR (B/MOB)

After breakfast, transfer to airport and take flight back to Kuala Lumpur.



活力假期有限公司

Energy Holidays Sdn. Bhd. (KKKP : 1801) (Co. No. : 197096-U)

A-17-3A, 17th Floor, Eko Cheras, No. 693, Batu 5, Jalan Cheras, 56000 Kuala Lumpur.

Tel: +603-9134 9773 Fax : +603-9134 9693 ✉ enquiry@energyholidays.com.my 🌐 www.energyholidays.com.my

